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Zápis č. 2/2023 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 

 konaného dne 22. 2. 2023 
 

Účastníci hlasování 

• Komora akademických pracovníků:  Mgr. Andrea Frydrychová 
Mgr. Táňa Šimková, Ph.D.  
Mgr. David Tomíček, Ph.D. 
Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

 
• Studentská komora:    Martin Brož 

Kryštof Fišer 
Mgr. Gabriela Šilhavá  
Silvie Thielová 

 

• Hosté:     prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
Mgr. Eva Grisová (online) 
Bc. Matěj Märc (online)  

Program zasedání: 

1. Podfinancování humanitních oborů v ČR 

 

 

Bod 1 

Předseda AS Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. uvedl projednávaný bod, následně děkanka prof. PhDr. Michaela 

Hrubá, Ph.D. přiblížila situaci s financováním FF v rámci UJEP a identifikovala nejzásadnější problémy. Zároveň 

naznačila kroky, které z pozice vedení FF je možné učinit. Diskusi poté uzavřeli iniciátoři projednávaného bodu 

Mgr. David Tomíček, Ph.D. a Mgr. Táňa Šimková, Ph.D.   

 

Usnesení 1 

Akademický senát FF UJEP bere na vědomí usnesení AS FF UK, přijaté na zasedání 9. 2. 2023. Konstatuje, že i 

mzdová situace zaměstnanců FF UJEP je z důvodu jejího dlouhodobého podfinancování neúnosná a frustrující. 

Připojuje se k Výzvě na podporu humanitních a společenskovědních oborů FF UP v Olomouci a podporuje 

vedení FF UJEP v jeho krocích vedoucích k nápravě současné kritické situace při jednáních s MŠMT 

prostřednictvím Asociace děkanů Filosofických fakult. AS FF UJEP dále apeluje na vedení Univerzity Jana 

Evangelisty Purkyně, aby se začalo zabývat mezifakultní nerovností, kdy akademici na stejných pozicích 

dostávají za stejně kvalitní výuku a vědu výrazně odlišnou tarifní mzdu. Vyzývá zároveň členy akademické obce 

FF UJEP, aby se připojili k případným protestům a připravili se na možnou stávkovou pohotovost. 

                                                                                                                                   (ano – 8, ne – 0, zdrželi se – 0) 

 

 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

         předseda AS FF UJEP 


